

NRCan XRF Operator Certification Course & Exam Registration Form
Cours de certification et formulaire d'inscription à l'examen NRCan pour l'opérateur FRX
PLEASE COMPLETE, SAVE AND FORWARD TO US FOR COURSE REGISTRATION

<u>Company Name</u>	
<u>Address:</u>	
<u>City, Prov, Pcode:</u>	

NOTE: Exams will be sent to above address

	<u>Course Administrator</u>	<u>Exam Administrator</u>
<u>Name:</u>		
<u>Email:</u>		
<u>Phone #:</u>		
<u>NRCan Reg #</u>	<u>N/A</u>	

<u>Course Date:</u>		<u>Payment:</u>	CC:	PO:
----------------------------	--	------------------------	-----	-----

<u>Courier/Acct #:</u>	
-------------------------------	--

<u>Applicant Name</u>	<u>L1/L2</u>	<u>Applicant Name</u>	<u>L1/L2</u>

Training will be held remotely over our ZOOM Account with audio and video capabilities. **A single camera is to be used** allowing the Presenter to see applicant desk area during the examination. A certified NRCan CGSB person is required to be the Exam Administrator/Invigilator and be on-site during the Examination period. Please provide purchase order with registration form or indicate payment by credit card. We will contact Course Administrator for credit card details. Fees are \$350 per person with a maximum of \$1400 per group size up to 6 people. (Local Taxes Apply)

La formation se déroulera à distance sur notre compte ZOOM avec audio et vidéo capacités. **Une seule caméra doit être utilisée** pour permettre au présentateur de voir le bureau du candidat zones pendant l'examen. Une personne certifiée de l'ONGC de RNCan doit être le Administrateur/surveillant d'examen et être sur place pendant la période d'examen. Veuillez fournir le bon de commande avec le formulaire d'inscription ou indiquer le paiement par carte de crédit. Nous contacterons l'administrateur du cours pour les détails de la carte de crédit. Les frais sont de 350 \$ par personne avec un maximum de 1400 \$ par taille de groupe jusqu'à 6 personnes. (Les taxes locales s'appliquent)